
2017D14710 LIJST VAN VRAGEN 

De algemene commissie voor Wonen en Rijksdienst heeft een aantal 
vragen voorgelegd aan de Algemene Rekenkamer over het Rapport 
Resultaten verantwoordingsonderzoek 2016 bij Wonen en Rijksdienst 
(XVIII) (Kamerstuk 34 725 XVIII, nr. 2). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Geurts 

De adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr Vraag 
1 Wat is de oorzaak van de onrechtmatige toekenning van huurtoe-

slag? Klopt het dat huurtoeslag wordt vastgesteld over het door de 
belastingdienst vastgestelde inkomen van (t-2)? Zo ja: hoe kan het 
dat er nog zo veel teruggevorderd moet worden, c.q. zo veel te 
veel werd uitbetaald? In 2014 was dit 14,5%, hoeveel was dit in 
2015? Hoe kan het zo zijn dat 6% van de 14,5% in 2014 niet te innen 
bleek te zijn? Hoeveel werd er in 2014 en 2015 te weinig uitbetaald 
en moest er nog nabetaald worden? 

2 Wat is er de oorzaak van dat 6% van de terug te vorderen 
huurtoeslag oninbaar blijkt? 

3 Hoe verklaart u dat de begroting voor de uitgaven aan de 
huurtoeslag structureel lager zijn dan de verantwoording in de 
periode 2006–2016? Wat heeft het ministerie in deze periode 
gedaan om de ramingen te verbeteren?
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